
They win   won the Nobel Prize. (Onlar, Nobel ödülünü kazandılar.)
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GEÇMİŞ ZAMANDA CÜMLE KURULUŞLARI

Did you write a book ? (Sen, bir kitap mı yazdın?)
Did he invent the first telephone? (O erkek, ilk telefonumu icat etti?)

SO
RU

* Did kelimesi cümlenin en başına alınır. Fiil yine 1. hâlindedir.

* WH questions (soru kökleri) ile de soru cümleleri yapılabilir.

What did he discover ? (O erkek, neyi keşfetti?)
When did he invent the first telephone ? (O erkek,ilk telefonu ne zaman icat etti?)

8th GRADES UNIT 9 SCIENCE
PAST TENSE ( GEÇMİŞ ZAMAN)

* Geçmişte belirli bir zamanda meydana gelmiş olaylar geçmiş zaman ile anlatılır.
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* Özneden hemen sonra did not (didn't) kelimesi kullanılır. Fiil 1.hâline döner.

He didn't go to school when he was a child. (O erkek, çocukken okula gitmedi.)
We did not finish our project. (Biz, projemizi bitimedik.)

* Özneden hemen sonra mutlaka fiilin 2.hâli kullanılır.

I graduate  graduated  from the university. (Ben,üniversiteden mezun oldum.)
He become  became a professor. (O erkek, bir profesör oldu.)
She develop  developed her invention. (O kız, icadını geliştirdi.)

PRESENT CONTINUOUS TENSE ( ŞİMDİKİ ZAMAN )
Konuşma anında gerçekleşen eylemlerden yada durumlardan bahsederken kullanılan zamana "şimdiki 

zaman" denir.
Now: Şimdi / Right now: Şimdi / At the moment: Şuanda,şimdi / Currently: Bu günlerde 

Şimdiki zamanı gösteren yukarıdaki zaman zarfları, cümlelerin en sonunda isteğe göre kullanılabilirler.

ŞİMDİKİ ZAMANA AİT OLUMLU CÜMLELER

He is not following scientific developments. (O erkek, bilimsel gelişmeleri takip etmiyor.)
I am not using high-tech devices. (Ben, yüksek teknolojik aletler kullanmıyorum.)

ŞİMDİKİ ZAMANA AİT OLUMSUZ CÜMLELER
am/is/are kelimelerinden sonra NOT (olumsuzluk eki) kullanılır.

I
                   He/She/It

                   You/We/They

I am working on a new technological device. ( Ben, yeni bir teknolojik cihaz üzerine çalışıyorum.)
She is conducting an experiment. ( O kız,bir deney yapıyor.)

Are you looking for some fossils in the excavation area? (Sen,kazı alanında bazı fosiller mi arıyorsun?)
Is she operating the machine ? (O erkek, makineyi kullanıyor mu?)

ŞİMDİKİ ZAMANA AİT SORU CÜMLELERİ
am/is/are kelimeleri cümlenin en başına alınırsa soru cümlesi olur.
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